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Opening
20:13 geopend.

We gaan er wat vanmaken vandaag -Manish

Agenda
agenda vaststellenmet een agendawijziging. Financiën wordt verschoven naar de volgende AAV

op verzoek van landelijk en de KasCo.

Financieel blok uitstellen tot volgende AAV
Er is een begroting gemaakt voorgelegd aan de LB penningmeester en de Kasco, de Kascowil hier
graagmeer tijd voor -Ralph
Wanneer is de volgende AAV, als wij geen begroting aannemen hebbenwe namelijk geen geld.
-Lennart
De deadline is 1 feb -RonaldMarcel

Vraag, Lennart:Wanneer is de volgende AAV?Want als dit niet dit jaar gebeurt heeft de afdeling
geen begroting.

Agenda ingestemd zonder financieel blok.
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Bestuursverantwoording
Voorzitter: afgelopenmaanden toffe dingen georganiseerd. Sinds september iedere week een

activiteit. JD Rotterdam op de kaart gezet onder scholieren en studenten door bij verkiezing

festivals te zijn.

Er is verstandig met de financiën omgegaanwaardoor er eenwinteractiviteit wordt

georganiseerd.

Uitdagingen bij het bestuur, het bestuur heeft veerkrachtigheid getoond

.

Vragen aan bestuur:

Ik heb begrepen dat er 2mensen uit het huidig bestuur vertrekken, ik heb begrepen dat er

geïnteresseerden zijn, hoeveel zijn dat er? -RonaldMarcel

RonaldMarcel: Er is interesse om de plekken te vullen. Hoeworden deze plekken vervuld?

3, voor penningmeester, profilering, en 1 onduidelijk, een huidig bestuurslid voor voorzitter.

-Laurien

Luuk: Er zijn een aantal gezelschap activiteiten aangekondigd dit bestuursjaar. Hoe staat het

hiermee?

Goede vraag, bezig met opzetten commissies, FEO geweest, we gaan ermee aan de slag.
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Politiekemoties
PM1:

Uitleg:

Het is raar dat je als EU-burger alleen voor de gemeenteraad enwaterschappen kan stemmen. Als

je werkt, woont en belasting betaald in het landwaar je woont, zou je voor alle verkiezingen

moeten kunnen stemmen.

Vragen:

1. Wanneer je dus gastarbeiders krijgt uit andere Europese landen, die hier tijdelijk blijven en

een groot deel van hun inkomsten terugsturen en op termijn terugbrengen, dat kan een

periode langer zijn dan 3 jaar. Is het wenselijk om deze arbeidsmigranten stemrecht te

geven voor 4 jaar. -RonaldMarcel

2. Er staat niet bij dat een EU-burger niet meermag stemmen in het land van herkomst.

Hierdoor zou een EU-burger stemrecht hebben in twee lidstaten. -Lennart

Antwoorden:

1. Het is een goed idee om het stemrecht van EU-burgers aan te passenwaardoor ze alleen

maar stemrecht hebben in het landwaar ze wonen.

Meerderheid verworpen

PM: 2

Uitleg:

Ik vind het gewoon stom, we hebben allemaal tradities in Nederland die niet kan. Dan hebbenme

de tompouce er een die wel kan en danmaak je daar een croissant van. Dat is niet lekker en

niet goed, daar moet gewoon een verbod op komen. -Laurien

Vragen:

1. Ronald-Marcel: Tegen, Een traditie moetminimaal drie jaar bestaan.We zijn als het goed is

een liberale vereniging. Het verbieden vanwillekeur staat haaks op de liberale waarden

van onze vereniging.
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2. Als er een verbodmoet komen, hoewil je dat handhaven, komt deMEmijn huis

binnenvallen als ik een crompoucemaak? -Lennart

3. Luuk: tegen, denk nou eens na als je denkt aan het mooie gebakje wat een croissant is, en

dat je daar dan eenmooi laag glazuur op doet. Daar ka je toch niet op tegen zijn?

4. Ik zie niet in dat het giftig is of dat mensenmoeten gedwongenworden dit niet te eten.

-Stein

5. Angela: tegen

6. Ralf: tegen, tradities moeten ookwel eens ontstaan.

Antwoorden:

Goede punten, ook leuk om een keer zoiets in te brengen voor de sfeer, dankjewel. -Laurien

Overweldigendemeerderheid verworpen

PM: 3

Uitleg:

Het is nu erg oneerlijk dat VO scholierenmeer basistoelage krijgen danmbo-studenten, en

daarom vind ik dat het gelijk zoumoeten. Er zou geen onderscheidmoetenworden gemaakt.

Vragen:

1. Neutraal, ik vind het goede voorstellen, maar het zijn eigenlijk 3 voorstellen in 1motie

waardoor het lastig wordt. Verzoek om daar 3moties van temaken. -Lennart

2. Tegen, technisch gezien is demotie lastig uit te voeren, ook is er al een vrij beperkte pot

voor studenten, verdere uitwerkingmoet ergens vandaan komen en dat zie ik niet. Vaak

wonen demeeste scholieren enMBO studenten nog bij hun ouders, ik zie demeerwaarde

ansich niet echt in. -RonaldMarcel

3. Ik zie dat het oneerlijk is, maar je krijgt bij een studie 3 jaar beurs van je bachelor en 2 voor

je master, als je VWO’ers enMBO’ers een beurs geeft. Is dat dan niet oneerlijk tegenover

hen? -Laurien

Antwoorden:

ik heb de vraag begrepen. mbo en scholieren die boven de 18 zijn wordt vaak onderscheid

gemaakt, zoals wanneer ze uitwonend zijn. mbo-studenten boven de 18 hebbenmeer kosten zoals

boeken.

Overweldigendemeerderheid verworpen

PM: 4 ½

Uitleg:
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Weweten allemaal dat het drugsbeleid in Nederland een beetje vreemd is, wel gebruikenmaar

niet kopen, veel festivals hanteren een zero-tolerance beleid. Maar dit werkt niet echt, dit zien we

via meerderemedische incidenten.Wemoeten dit zero-tolerance beleid afschaffen en een beter

testbeleid voor veiliger drugsgebruik. -Angela

motie van orde:

Ronald-Marcel: verzoek omPM05 gelijk te behandelen zo dat iedereen die het niet heeft gelezen

weet waar het over gaat. Ook omdat het een cluster is.

Alle twee demoties worden behandeld.

Vragen:

1. Ik ben het eensmet een voorkeur voor preventievemaatregelen, maar demotie laat geen

ruimte voor uitzonderingen voor festivals die wel een zero tolerance beleid moeten

hebben. -Ralph

2. Ronald-Marcel: hartstikke goedemoties en daar ben ik voor. Het heeft meerwaarde om dit

landelijk aan de leden voor te leggen. Als JDwillen we drugsgebruik normaliseren, dus

voor.

3. De JD heeft in het partijprogramma staan dat we voor het legaliseren voor drugs zijn, een

zero tolerance beleid werkt hier tegen. -Lennart

Antwoorden:

ik snapwaar je vandaan komt, in een utopie wil je dat er geenminderjarige geen drugs gebruiken.

daarom juist meer inzetten op preventie zodat minderjarigen wetenwat ze doen. volwassen

hebbenmeer ervaring.

Overweldigendemeerderheid aangenomen

PM: 4 2/2

Uitleg:

Als je zero tolerance stopt, kan je meer inzetten op preventie. Door te weinig kennis kan je met één

pil al te ver gaan. Door drugs te testen op de festivallocatie weet je beter wat je gebruikt .

Vragen:
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1. Hoe voorkom jemet een drugs testpunt dat er juist niet meer drugsgebruikers bij komen?

-Stein

2. Ronald-Marcel: voor. er wordt vanuit de rijksoverheidminder geld gegeven. Gebruikers

moetenwetenwat ze gebruiken.

3. Wat ik wou zeggen is gezegd -Luuk

Antwoorden:

Ik kanme niet voorstellen dat ze drugs van een andermeenemen terwijl ze hun eigen drugs

meenemen en deze kunnen laten testen. met een safe zone kan je ongeacht je leeftijd genieten van

de drugs.

Unaniem aangenomen

Organisatorischemoties
Procesmatig, respectvol en niet over de persoon. Er wordt niet gesproken over personen die zich

niet kunnen verdedigen. Er kan op dit moment geenwederhoor plaatsvinden.

MVO1:

toch behandelen: aangenomen.

MVO2:

alternatieve stemformulieren

antwoord: SNCmaakt alternatieve formulieren waarmee gestemdwordt.

MVO3:

Dank aan de voorzitter voor de zorgvuldigheid bij dit agendapunt.

Uitleg:

Vragen:
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Antwoord:

Conclusie:

Technischvoorzitter neemt de stemformulierenmee en houdt deze bij zich tot de volgende AAV.

Dit besluit is genomen na contact te hebben gehadmet de landelijk voorzitter.

Bestuurslid Organisatie is geschorst van zijn functie.
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